

Brava™ Elastic Tape



Save

\$5

**Save \$5 on the purchase
of Brava Elastic Tape**

Visit www.brava.coloplast.ca or call
1-866-293-6349 to request free samples

Coupon expires April 30th, 2014

To the dealer/retailer: Coloplast Canada will reimburse you for the coupon's face value plus our specified handling fee provided your customer redeems this coupon at the time of purchase of Brava Elastic Tape, 12070. Other applications may constitute fraud. Coloplast, in its sole discretion, may refuse reimbursement where it suspects fraudulent redemption has occurred. Failure to send in, if requested, evidence that sufficient stock was purchased to cover coupons will void coupons. Coupons submitted become property of Coloplast Canada. For redemption, please mail to: Coloplast Canada, 3300 Ridgeway Dr Unit 12, Mississauga, L5L 5Z9, ON no later than June 30, 2014.

To the customer/consumer: Offer valid at participating stores in Canada only. If coupon is applied towards a copayment or deductible, savings are limited to amount of out-of-pocket cost, up to a maximum of \$5.



26456636

E0290N

Ruban élastique Brava™



Économisez
5 \$

Économisez 5 \$ à l'achat
de Ruban élastique Brava

Visitez le www.brava.coloplast.ca ou téléphonez au 1-866-293-6349 pour demander des échantillons gratuits.

Le coupon-rabais expire le 30 avril 2014

Au détaillant : Coloplast vous remboursera la valeur nominale du coupon-rabais, plus nos frais de manutention précisés, à condition que votre client échange ce coupon-rabais au moment de l'achat de Ruban élastique Brava, 12070. D'autres applications peuvent constituer une fraude. Coloplast, à sa seule discrétion, peut refuser le remboursement s'il soupçonne qu'un échange frauduleux s'est produit. L'omission de fournir sur demande une preuve d'achat de marchandise suffisante pour couvrir les coupons-rabais annulera les coupons-rabais. Les coupons-rabais soumis deviennent la propriété de Coloplast Canada. Pour les échanger, veuillez les poster à: Coloplast Canada, 3300, rue Ridgeway, Unité 12, Mississauga (ON) L5L 5Z9 au plus tard le 30 juin 2014

Au client/consommateur. L'offre n'est valable qu'aux magasins participants seulement au Canada. Si le coupon s'applique à une quote-part ou à une franchise, les économies se limitent au montant du coût déboursé, jusqu'à concurrence de 5 \$.



26456636